
Agenda openbare presidiumvergadering 21 juni 2021   Videoconferentie  

Voorzitter: L.A.M. Kompier

Griffier  J.A. Vullings

Aanwezig: 

Afwezig:

De dames  S. van Eijk, (GL), A.E. Kloosterboer (forumvoorzitter), 
E. Nieuwland (forumvoorzitter), en de heren F.H.A. de Boer (LDW 
fvz/forumvoorzitter), H. de Graaf (VVD fvz/forumvoorzitter), J.A. Hofman 
(forumvoorzitter), W. Nugteren (ChristenUnie), G.J. Rep (CDA), A. van 
der Starre (SDenW) (vanaf de rondvraag) en J. Hoogeboom (SDenW) (tot 
de rondvraag). 

H.J. Waal (PvdA)

PRESIDIUM
1. Opening

De heer van der Starre is verlaat en wordt vervangen door de heer Hoogeboom. De heer 
Waal is verhinderd.

2. Vaststelling agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Vastellen besluitenlijst van de presidiumvergadering van 12 april 2021 (zie bijlage) 
Mevrouw Kloosterboer geeft aan dat er behoefte is aan vaste ruimtes nu er weer fysiek 
vergaderd kan worden. De griffie gaat aan de slag met een verdeling. Actie: Griffie 
Mevrouw Kloosterboer vraagt of er nog een feestelijke afsluiting voor het zomerreces wordt 
georganiseerd. Afgesproken wordt om na het zomerreces wat te organiseren. Actie: Griffie 
en BM 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.  
4. Mondelinge mededelingen en ingekomen stukken

De heer de Boer geeft aan dat er in het presidium van Heerhugowaard wordt gesproken over 
een voorstel om tijdens de gemeenteraadsverkiezingen inwoners ook te laten stemmen over 
belangrijke thema’s. Belangrijk om in de gaten te houden, aangezien het 
gemeenschappelijke verkiezingen betreft. 
Mevrouw Kompier geeft aan dat tijdens het fusiepresidium is afgesproken om de bespreking 
van de Kadernota op 5 juli om 19.30 uur te starten in plaats van om 16.00 uur. Het presidium 
stemt hiermee in. 

5. Door de leden geagendeerde bespreekpunten.
Het presidium geeft aan dat de levering van de jaarstukken dit jaar wel erg laat was. 
Aandachtspunt om dit volgend jaar te voorkomen. 
Er wordt aandacht gevraagd voor de actualiteit van de GO-app en vergaderschema’s. De 
griffie zal dit actueel houden. 
Het presidium geeft aan dat men tijdens de laatste vergadering van de gemeente Langedijk 
geen inhoudelijke thema’s wilt behandelen. Er wordt een feestelijke afscheidsavond 
geprefereerd. Actie: Griffie en BM om dit in de gaten te houden

6. Verkiezingen
Mevrouw Kompier geeft aan dat de landelijk gespreksleider van Binnenlandse Zaken het 
team Verkiezingen op 2 juli bijpraat over allerlei belangrijke zaken een aandachtspunten.

Tijdens het presidium op 12 april is afgesproken dit onderwerp als vast agendapunt te 
agenderen. Verder zijn er geen mededelingen. 



7. Rondvraag
Het presidium geeft aan weer fysiek te willen vergaderen. Dit betekent dat de 
raadsvergadering van 29 juni weer fysiek zal plaatsvinden, met inachtneming van de 
anderhalve meter. Publiek is ook welkom. 
De fusieraad zal nog wel digitaal georganiseerd worden gezien het grote aantal deelnemers. 

De heer Rep geeft aan niet gelukkig te zijn met de behandeling van het Vaarbeleid tijdens de 
afgelopen raadsvergadering. Het presidium concludeert dat een technische discussie bij 
voorkeur niet in de raadsvergadering plaatsvindt, maar dat er ruimte moet zijn voor discussie 
indien dit gewenst is. 

Mevrouw Kloosterboer geeft aan dat er door de agendacommissie en griffie scherper wordt 
gekeken naar de opbouw van een agenda, zodat onderwerpen die meer inwoners/kijkers 
trekken eerder worden behandeld. 

De heer van der Starre vraagt zich af hoe het met de veiligheid m.b.t. de Binding is gesteld 
en hoe men tegenover het plaatsen van een kunstwerk bij de ingang staat. Mevrouw 
Kompier geeft aan schriftelijk terug te komen op de vraag over de veiligheid Actie: BM. 
Het presidium geeft aan open te staan voor een kunstwerk, maar het plan voor de inrichting 
af te wachten, omdat het daar onderdeel van is. 

De griffie stelt voor om geen uitzwaaironde voor (burger)raadsleden in de lokale krant te 
organiseren en het budget toe te voegen aan het budget voor de verkiezingskrant. Het 
presidium stemt hiermee in. 

8. Sluiting 


